
VI NKPJ (Narodowa Konferencja Paradygmatów Jakości) – jeden z najbardziej 

wyczekiwanych wydarzeń przez pasjonatów jakości - za nami i już czekamy na VII 

edycję 😊 

Przypomnijmy jak to było. 

👉Konferencję, rozpoczęliśmy 14 października od wykładu/warsztatu Moniki i 

Izabelli nt. dostawców w systemach zarządzania (dziękujemy za wprowadzenie nas 

również w aktywność fizyczną 😉). 

Pierwszy dzień zakończył Jakościowy Hyde Park, podczas którego odbyło się wiele 

rozmów, w celu wymiany doświadczeń. 

👉15 października – kolejna dawka bogatej wiedzy: 

- Wymagania w zakresie zapewniania dostępności osobom ze szczególnymi 

potrzebami, a także rozwianie wszelkich wątpliwości w tym temacie, prowadząca - 

Iwona. 

- FRIS (FAKTY – RELACJE – IDEE – STRUKTURY), w tym frisowy poker i inne 

ciekawe zabawy z tajemniczymi bohaterami 😊, prowadzące – Alicja i Iza. 

- ISO 37301 Compliance management systems (online), prowadzący – Maciej. 

- Organizacja pracy własnej, w tym sposoby planowania czasu i zadań, prowadzący 

– Tadeusz. 

Dzień zakończył się spotkaniem integracyjnym – odpoczynek, zawiązane 

znajomości i wymiana doświadczeń to bez wątpienia cenne źródło inspiracji dla 

dalszej pracy. 

👉16 października – to już dzień zakończenia NKPJ 😢, ale jeszcze przed 

wyjazdem otrzymaliśmy kolejny zastrzyk wiedzy 😊: 

- Integracja systemów zarządzania, w tym informacje nt. najczęściej integrowanych 

systemów oraz korzyści z integracji, prowadząca – Anita. 

- Service and Organization Controls 2 (SOC 2) - ocena procedur i procesów 

kontrolnych w organizacji IT, prowadzący – Michał i Patryk. 

 

Uczestnicy prelekcji otrzymali sporą paczkę wartościowej wiedzy i praktycznych 

wskazówek, które na pewno przydadzą się w życiu zawodowym. 

Serdecznie dziękujemy wszystkim prelegentom i uczestnikom, z którymi mieliśmy 

przyjemność się spotkać, za poświęcony czas i przyjemną atmosferę. 

Doceniamy udział prelegentów oraz wszystkich osób, które uczestniczyły w 

dyskusjach, wymianie myśli i refleksji, już dziś liczymy na Waszą obecność za rok 😁, 

a także na obecność osób które chciały, a nie mogły uczestniczyć w bieżącym roku, 

zapraszamy w 2022 r., my już z niecierpliwością wyczekujemy kolejnej edycji! 


















